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• Terveiset Vanhusneuvostopäivältä 30.10. Puheenjohtaja osallistui 

tapahtumaan ja nosti aiheista esiin muun muassa:  
 
Vanhusasiavaltuutettu Päivi Topon puheenvuoro, jossa keskiössä esimerkiksi 
pienituloisuuden lisääntyminen, potilasmaksujen siirtyminen ulosottoon, 
digitalisaation lisääntyminen, hyvinvointialueuudistuksen haasteet, sekä 
palvelujen tarpeen lisääntymisen ja niihin vastaamisen toteutumattomuus. 
Lisäksi käytiin läpi vanhusneuvostokyselyn 2023 tuloksia. 
Vanhusasiavaltuutetun puheenvuoron diat ovat oheismateriaalina. 
Tapahtuman kaikkien esitysten diat löytyvät vanhusneuvostopäivä 30.10 
linkin takaa.  
 

• Pääkaupunkiseudun vanhusneuvostojen yhteinen tapaaminen 14.11.2024 
Espoossa 

• Rina Oksanen, Hyte ry, VESA-toiminta, tarve esitellä toimintaa myös 
vanhusneuvostolle.  

• VN:n puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja laativat aloite-ehdotuksen 
kaupungin hyvinvointivaliokunnan käsiteltäväksi. Aloitteessa tullaan 
ehdottamaan, että kaupunki palauttaa kuljetuspalvelun, joka ennen sote-
uudistusta mahdollisti huonosti liikkuvia ikääntyneitä pääsemään nauttimaan 
Villa Bredassa lounasta, tapaamaan siellä tuttavia ja osallistumaan siellä 
järjestettäviin tapahtumiin. 

• Vanhusneuvoston sähköpostiin on tullut kuntalaiselta kritiikkiä LUVN:n 
palveluihin liittyen. Puheenjohtaja laatii niistä yhtenvedon ja lähettää sen 
LUVN:in seniori-infolle kommentoitavaksi. 

https://avoinhallinto.fi/vanhusneuvostopaiva/

